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K O Ń C Z Ą  S IĘ  W A K A C JE  .

... i nadchodzi wrzesień. W  
sierpniowym „Echu Puszczykow a" 
sporo jeszcze tematów wakacyjnych -  
przede wszystkim wspomnień z  wyja
zdów, letnich zawodów i turniejów. 
Gorqco polecamy wakacyjną część 
aktualności, artykuł o wymianie partner
skiej, informacje wędkarskie, relację 
braci kurkowych...

Sq też tematy niewakacyjne. 
Jak w idać poniżej, pełną parq idq 
prace nad kanalizacjq. Gorzej ma się 
sprawa szpitala. Szczegółow o ten

temat na łamach tego numeru 
„Echa" przybliżają radni po
wiatowi z  terenu Puszczykowa. 
N a  młodzież czeka nie tylko 
szkoła. Publikujemy za p ro 
szenie do MRM -  czyli Mło
dzieżowej Rady Miasta. Każde
go, kto chce zostać młodzieżo
wym radnym, zapraszamy na 
str. 9 i 10. Wystarczy wyciqć 
ankietę, zebrać podpisy i...

Zapraszamy da lektury 
Redakcja
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AKTUALNOŚCI
Kanalizacja pełnq parq!
W  s ierpn iu  ru s z y ły  d a lsze  p ra c e  p rz y  b u d o w ie  k a n a liz a c ji s a n ita rn e j w  P u sz c z y k o w ie . O b e jm u jq  o n e  n ie s k a n a liz o w a n e  
jeszcze o b s z a ry  w  Pu sz c z y k ó w k u  o ra z  n a  S ta r y m  P u sz c z yk o w ie .

Wykopy kanalizacyjne na...

A na Piaskowej jest już kładziony asfalt.

i ul. Kasprowicza....ul. Jarosławskiej

W ę d k a r z e  n ie p r z e s a d z a jq !
Tego lata Warta, która od 

kilku już lat w opinii wędkarzy staje się 
coraz czystsza i rybniejsza, mimo bar
dzo niskiego stanu wody obficie da
rzyła i darzy rybami swoich wiernych 
miłośników. A takich w Puszczykowie 
nie brakuje.

Przypomnijmy, że puszczyko- 
wskie koło ma już 45 lat, zebranie or
ganizacyjne odbyło się w lutym 1958 
roku. Stefan Filada (przedstawiciel 
okręgu) poinformował, że zarząd 
okręgu widzi możliwość utworzenia 
Koła PZW  w Puszczykowie. Spośród
27 członków wybrano pierwszy

Zarzqd Kola w składzie: Henryk 
Sinkiewicz -  prezes, Tadeusz Głębal- 
ski -  sekretarz, Antoni Rachmajda 
skarbnik oraz członkowie Zarządu: 
Edward Bednarek, Bogdan Rata
jczak, Lech Lewandowski i Józef Potra- 
wiak.

3 sierpnia 2003 r. zawody 
na Warcie zgromadziły 30 uczest
ników z zaproszonych kół: Hobby 
Mosina, Luboń, W ilda, Zarząd Okrę
gu oraz dwie drużyny z  Puszczyko
wa. N a jlepsze  wyniki osiągnęli 
następujący zawodnicy: 1. Marcin 
Przybylski, Luboń - 3618 pkt., 2. 
Andrzej Nowak, Hobby Mosina -

2255pkt., 3. Franciszek Grupiński, 
Z a rz ą d  O kręgu - 1235 pkt., 4. 
Przemysław Stefaniak, Puszczykowo - 
1165 pkt.,5. Andrzej Bartkowiak, 
Hobby Mosina - lOlOpkt., ó. Zbyszko 
Sobkowiak, Puszczykowo - 850pkt.

W  tym roku w na|lepszych w 
Puszczykowie nadwarciańskich miej
scach łowiono nie tylko duże leszcze, 
klenie, jazie czy płocie, ale także spo
ro drapieżników,w tym kilkunastokilo
gramowych sumów. Nic dziwnego, że 
w weekendy na rzecznych ostrogach 
wzdłuż alei kasztanowej (ul. Niwka 
Stara) trudno było znaleźć wolne 
miejsce do wędkowania. Podobnie
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W  głębi tętniącego życiem 
ogrodu powstaje zgodnie z zapowie
dzią Arkadego Radosława Fiedlera 
(patrz Echo 7 /2 0 0 3 ) kopia afgań- 
skiego posągu Buddy z doliny Bam
jan. Po pracochłonnym etapie skleja
nia bloków materiału, rze źb iarz 
Andrzej Biernacki zaczął już z  nich 
wydobywać pierwsze kształty. Pusz- 
czykowski Budda będzie miał ó me
trów. Powstawaniu posągu towarzy
szymy z  aparatem fotograficznym,

red.

AKTUALNOŚCI

Co s ły c h a ć  w  M u ze u m ?

W  środę 13 sierpnia 2003 r. 
w ogrodzie „Tolerancji i tajemnic" 
przy puszczykowskim muzeum Arka
dego Fiedlera odbył się pokaz mody. 
Autorką zaprezentowanej kolekcji jest 
Krystyna Fiedler, absolwentka W yż
szej Szkoły Sztuk Stosowanych w Poz
naniu. Kolekcja jest jej pracą dyplomo
wą zatytułowaną „M agia afrykań
skiej maski". Krystyna Fiedler tworzyła 
ją inspirowana kulturą afrykańską, któ
rą miała okazję poznać, podróżując 
po Afryce. Modelki na ogrodowym 
wybiegu prezentowały stroje uszyte z 
lnu, w większości w naturalnym 
kolorze. Można było obejrzeć krótkie 
spódniczki ozdab iane  frędzlami, 
długie suknie malowane ręcznie w 
geom etryczne wzory, spodnie z 
szerokimi nogawkami, długie pła
szcze z kapturami i swetry robione z 
lnianej włóczki. Całość zdobiły orygi
nalne nakrycia głowy wykonane na 
drutach przez autorkę kolekcji.

II turnus w  S ie ra k o w ie !
114 dzieci Puszczykowskich 

szkół podstawowych i gimnazjalnych, 
między 10. a 24 .0Z2003r. spotkało 
się na kolejnym obozie sportowym w 
Sierakowie.

N a terenie ośrodka „TKKF", 
gdzie znajdował się obóz, czekało na 
nas wiele atrakcji w postaci ciekawych 
zajęć na basenie, stadionie oraz na 
boiskach sportowych. Mieliśmy także 
wycieczki rowerowe i piesze do wielu 
interesu|qcych mie|sc. N a terenie obo
zu odbyły się liczne konkursy artysty
czne, takie jak: Mini Playback Show, 
konkurs tańca, teatrzyk oraz wybory 
Miss i Mistera obozu. Oprócz padają
cego deszczu, który wdzierał się do 
naszych namiotów, oraz oprócz rozru
chów porannych inne zajęcia będzie
my wspominać bardzo mile i chętnie 
powtórzymy tą przygodę za rok.

W  imieniu uczestników obo
zu, dziękujemy za fantastyczne prze
życia naszym Opiekunom oraz Panu 
Burmistrzowi Puszczykowa,Januszowi 
Napierale, który, podobnie jak i rok 
temu, zorganizował nam ten letni 
wypoczynek.

oproc. Sylwia Chmielarz Szkoła Podstawowa nr 2 w Puszczykowie

zresztą na zakręcie rzeki poniżej 
pensjonatu Rusałka.

Przypominamy, że we wrze
śniu są jeszcze szanse na suma, do
brze biorą leszcze i okonie. Pod ko
niec miesiąca rozpoczyna się jesienny 
sezon na pozostałe drapieżnik, i 
szczupaka i sandacza, a tych osta
tnich na puszczykowskim odcinku W a
rty nie brakuje..

Zawody wędkarskie sq okazją do spotkania towarzyskiego.red.
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AKTUALNOŚCI

K tó ż  z n a s nie ch c ia łb y  
s p ra w n ie  i k o m fo rto w o  p o ru 
s za ć  się  po św ie c ie  in fo rm acji?  
C z y  jest to  m o ż liw e ?  O k a z u je  
się, że  tak.

W  lipcu przekonywała o tym 
Puszczykowian absolwentka kursów 
szybkiego czytania poznańskiej Aka
demii Nauki, specjalizującej się w 
psychologii uczenia się.

Spotkanie odbyło się w Bibliotece 
Miejskiej. Przybyło na nie około 25 
osób - uczniowie szkoły podstawowej
i gimnazjum, licealiści, studenci i starsi. 
Każdy uczestnik mógł dowiedzieć się, 
z  jaką szybkością na minutę potrafi 
czytać. Następnie przeprowadzony 
został krótki test sprawdzający rozu
mienie czytanej treści. Dokonane 
zostały także ćwiczenia na wzrok, 
dzięki którym wiadomo, że nasze

oczy nie męczą się gdy pod każdy wers 
podkładamy wskaźnik-palec, długo
pis czy po prostu zakładkę.
Później przyszedł czas na teorię... 
Można było dowiedzieć się, że dla 
naszego mózgu tempo czytania 1000 
słów na minutę jest naturalnym tempem 
przetwarzania informacji oraz że przy 
odrobinie systematyczności można 
nauczyć się tego w kilka tygodni. 
Ponadto dzięki tej technice lepiej 
rozumiemy tekst i znacznie łatwiej 
syntetyzujemy i zapamiętujemy infor
macje. A  przede wszystkim zyskujemy 
wiele czasu. Pod koniec zapewne 
niejedna osoba najadła się komple
ksów, kiedy prowadząca kurs powie
działa, że rekordziści potrafią czytać z 
szybkością 46 000 słów na minutę, gdy 
średnia prędkość czytania Europej
czyków wynosi 2 0 0 /min.

Katarzyna Bartłomiejczyk

ODESZLI OD N A S :

Ginter Aleksander
ur. 2602.1937r. zm. 21,07.2003r. 
Ławniczak Gerard
ur. 19.05.193lr. zm. 24.07.2003r. 
Wojciechowski Alojzy 
ur. 11.06.1922r. zm. 28.07.2003r.
Kamiński Robert
ur. 20.05.19ó9r. zm. 30.07.2003r. 
Pietrzak Zofia
ur. 27.04.1924r. zm. 0 5 .08 .2003r. 
FilipiakTeodozy
ur. 29.09.1912r. zm. 14.08.2003r.
Michalski Wiesław
ur. 05.09.1957r. zm. 19.08.2003r. 
Oczujda Robert
ur. 24 .03.1973r. zm. 20.08.2003r.

UM

Z okazji rozpoczynającego się roku 
szkolnego wszystkim Uczniom 

życzymy niespożytej energii i dobrego 
wykorzystania czasu. 

A Nauczycielom i Dyrektorom 
puszczykowskich szkół 

radości i satysfakcji z pracy.

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury
Krzystof Jopek

OD REDAKCJI

W opublikow anym  w  ostatnim numerze "Echa Puszczykow a" (7/2003) liści© Pana A rkadego  Radosław a  
Fiedlera u dołu drugiej i na poczqtku trzeciej kolumny w  jednym zdaniu trzykrotnie jest wym ienione nazw isko  
Jankow ska i dwukrotnie Ornoch-Tabędzka, co jest oczyw istym  błędem redakcyjnym  (graficzno - korektorskim ). W  
stosownym miejscu listu Pana Radosław a A. Fiedlera obydw a nazw iska  zapisano popraw nie i jeden raz. Obie Panie 
Radne, Autora listu oraz Czytelników  serdecznie przepraszam y. W akacyjny chochlik redakcyjny zostaw ił ś lady i w  
innych miejscach poprzedniego numeru, za  co także przepraszam y.

Echo Puszczykowa



___ .  ,  _ _ _ _ _ _ _ PODZIĘKOW ANIA / OSIĄGNIĘCIA
P o lsk ie  d zieci z  L itw y  w  P u sz cz y k o w ie

W dniach od 21.06. do 27.06. 
2003r. w Szkole Podstawowej nr 1 w 
Puszczykowie gościła 32 osobowa gru
pa dzieci wraz z  opiekunami z  polskiej 
szkoły na Litwie. Była to trzecia z  kolei 
wizyta naszych przyjaciół. Tym razem 
dzieci nocowały w budynku szkoły, a 
smaczne posiłki przygotowywała im 
Pani Halina Mikus. W  czasie tego krót
kiego pobytu udało się nam pokazać 
gościom Poznań, Z O O  na Malcie, Mu
zeum Arkadego Fiedlera oraz Muzeum 
Przyrodnicze. Dzieci uczestniczyły w 
pikniku z  jazdą konną, zorganizowa
nym przez Państwa Beatę i Rafała Mar
kowskich. Na ognisko do Leśnego Oś
rodka Szkoleniowego zaprosili je 
Państwo Anna i Bogdan Golczakowie. 
Dużą atrakcją było wieczorne spotka
nie przy ognisku zorganizowane przez 
harcerzy 2 Puszczykowskiej Drużyny 
Harcerskiej „Harmider" im. A. Wodzi- 
czki. Po spotkaniu z  harcerzami dzieci 
gościli u siebie Państwo Lucyna i Krzy
sztof Jopek.

Pobyt naszych gości był bar
dzo udany i atrakcyjny dzięki ludziom 
wielkiego serca, którzy przekazali dary 
w formie datków pieniężnych, swojego 
cennego czasu i zaangażowania. 
P o zw o lim y  so b ie  ich w ym ie n ić:  
Urząd Miasta Puszczykowa, Dorota 
Kaczmarek, Elżbieta i Ryszard Teu- 
schner, Lucyna i Krzysztof Jopek, Alicja 
Banaszak, Anna Niedbała, Ewa Kuliko
wska, Mariola i Jarosław Stefańscy, 
Barbara i Tadeusz Wudarczak, Renata
i Maciej Dudziakowie, Iwona i Maciej 
Schneider, Barbara i Zbigniew Brzescy, 
Dorota Dawidzińska, Beata i Rafał 
Markowscy, Anna i Bogdan Golczako
wie, Arkady Fiedler i Marek Fiedler, 
Grażyna i Marek Błaszak, Lucyna N o
wak, Hanna i Andrzej Balcerek, Małgo
rzata Hernik, Renata Michalak, Anna 
Wojciechowska, Danuta Gow arze
wska, Renata Solecka, Leszek Storo- 
żuk, Krystyna i Paweł Pawłowscy, Firma 
FARM PASZ (Cieślak -  Jopek), Lodziar
nia Maria i Marek Kostusiak, Księgar

nia Stefania i Jacek Piaseccy, TELE 
PIZERIA „ A DRIAN O " A. Mojzykie- 
wicz, Renata Kulka, Elżbieta Przybyl
ska, Magdalena Wąsowska, Aleksan- 
ra Bochyńska, Jagienka Habernik, 
Marlena Jagaciak, Aleksandra Adam
czak, Katarzyna Świniarska, Barbara 
Płachta, Joanna i Michał Baszyńscy, 
Iwona i Michał Witkowscy, Alina i Mar
cin Cechmanowicz, Marzena i Mikołaj 
Sworowscy, Agnieszka i Andrzej Lew, 
EKO -  RO N D O  Zenon Gużniczak, FH 
„KOW ALSKI I O H N SO RG E", ZHP 2 
Puszczykowska Drużyna Harcerska 
„Harmider" im. A. W odziczki, Rada Ro
dziców Szkoły Podstawowej nr 1 w Pu
szczykowie, Rada Rodziców Gimnaz
jum nr 1 w Puszczykowie, Szkoła Pod
stawowa nr 2 w Puszczykowie, Praco
wnicy Szkoły Podstawowej nr 1 w Pusz
czykowie.
S k ła d a m y  P a ń stw u  płyna.ce z  
se rca  p o d zię k o w a n ie .

W imieniu organizatorów 
Ewa Budzyńska

R e k o r d o w y  s p a c e r  z  s z e s n a s t o t o n o w y m  T IR -em
P r z e s z li 5  ty s . 9 5 0  m , c ią g n ą c  T IR A  w a ż q c e g o  16 ty s . 6 1 0  k g .  P o b ili 
r e k o r d  G u in n e s sa  u s ta n o w io n y  p r z e z  A m e r y k a n ó w . -  C h ce m y  b y ć  

le p s i -  z a p o w ia d a ł  n a  D n ia ch  P u s z c z y k o w a  R o b e rt S o k ó ł.  S q  le p si.

Postanowili pobić rekord Guinnessa Amerykanów (którzy w 2001 r. 
przeciągnęli w dwudziestu w ciągu godziny taką ciężarówkę na odległość 5 

tys. 5 20  m.) Dwudziestu mężczyzn, głównie z Puszczykowo i Poznania, 
trenowało wspólnie od kwietnia. Na łąkach w Puszczykowie przeciągali 

opony od TIRA, a co tydzień na budowanej pod Poznaniem auto
stradzie ciągnęli ciężarówkę w ypożyczoną przezfirmę RABEN.

W  upale sięgającym 30 st. C  zdobyli się no katorżniczy wysiłek. 
Mimo że asfalttopił się pod nogami, a kibicom wydawało się, że nie 
dadzą rady, po 51 minutach od startu dotarli do białych 

chorągiewek, którymi oznaczono odległość, na którą dociągnęli 
Amerykanie. Dalej szli ze świadomością pobicia rekordu. A ż  do 

60. minuty, kiedy dotarli do 5 tys. 950 m. Oklaski, korki od 
szampanów, radość na twarzach zamiast wcześniejszego 

grymasu zmęczenia.
Rekordzistom serdecznie gratulujemy i życzym y dalszych 

wspaniałych sukcesów.
Redakcja
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EU N DACJE, STOWARZYSZENIA, KLUBY...
K o n ta k ty  m ię d zy  m iastam i P u s z c z y k o w o  i C h a te a u g iro n  trw a ja  od  11 lat (1 992r.). P o d p isa n ie  

p o ro zu m ie n ia  p a rtn e rsk ie g o  m ię d zy  o b u  m iastam i n a stq p iło  18 lipca  1997 r. w  P u s z c z y k o w ie  i 14 lipca  
1998 r. w  C h a te a u g iro n . S to w a rz y s z e n ie  P u s zc z y k o w o  -  C h a te a u g iro n  a k tu a ln ie  sk u p ia  7 0  cz ło n k ó w .  
S to w a rz y s z e n ie  z o s ta ło  z a re je s tro w a n e  w  sa d z ie  w  1999 ro k u .

Tegoroczne lato upłynęło w 
Stowarzyszeniu Puszczy kowo-Chate- 
augiron pod znakiem przyjęcia gości z 
Francji. Aby tradycji stało się zadość, 9 
lipca autobus z  37 osobową grupą mie
szkańców zaprzyjaźnionego miaste
czka z  Bretanii zajechał przed Urząd 
Miasta Puszczykowa. Jak wiadomo, 
droga z  Chateaugiron do Puszczyko
wa jest dłuższa niż w stronę przeciwną, 
nic więc dziwnego, że poza radością z 
osiągnięcia celu podróży, na twarzach 
naszych przyjaciół malował się wyraz 
ogromnego zmęczenia. W  związku z 
tym, po krótkim powitaniu udali się oni 
do przyporządkowanych im rodzin, 
aby zregenerow ać siły. W ieczór 
spędziliśmy nad Jeziorem Góreckim na 
tarasie siedziby Dyrekcji Wielkopol
skiego Parku Narodow ego. Przy 
grilowanych przysmakach, rozmaitych 
sałatkach oraz ciastach domowego 
wypieku snuliśmy plany na nadchodzą
cy tydzień. Z  radością zauważyliśmy, 
że poza grupą stałych bywalców, 
pojawiły się nowe twarze, co świadczy
o tym, że zainteresowanie wymianą nie 
gaśnie!

Kolejne dni upłynęły na wycie 
czkach po Wielkopolsce oraz biesia
dach. Wśród miejsc odwiedzanych 
przez nas w tym roku znalazły się: za
mek w Kórniku, park przy pałacu w Ro- 
galinie, lokomotywownia oraz centrum 
Wolsztyna, obowiązkowo Poznań, a 
na ostatku Muzeum Rolnictwa w 
Szreniawie, które wzbudziło nieby
wałe zainteresowanie naszych gości. 
W  programie znalazł się również rejs 
stateczkiem po Warcie, w trakcie

którego Francuzi podziwiali dzikość 
polskiej przyrody.

Najważniejszą wyprawą była 
podróż w Karkonosze. Spędziliśmy trzy 
dni w górach, zwiedzając przy okazji 
Karpacz, Szklarską Porębę oraz Jele
nią Górę. Dzięki doskonałym przewo
dnikom górskim trudy wycieczek były 
do zniesienia. I choć bardziej przerażał 
wyciąg na Kopę niż wysokość Śnieżki 
jako szczytu do osiągnięcia, wszyscy 
dojechali do górnej stacji, aby 
podziwiać widoki na Kotlinę Jelenio
górską. Trasa wędrówki była długa i 
wyczerpująca: z  Kopy przez Śnieżkę 
do Strzechy Akademickiej a stamtąd do 
Samotni. Urozmaicał ją przewodnik, 
o po w iadając legendy dotyczące 
Ducha Gór, które urzekły Brefończy- 
ków. Wieczorem po pokazie walk 
rycerskich (rycerze przybyli z  samego 
Chojnika) tylko mała grupka zdecy
dowała się na spacer pod skocznię 
„Orlinek". Z  pewnością milej nasi goś
cie wspominać będą wodospady w 
Szklarskiej Porębie, hutę szkła oraz Ka
rczmę Walońską, gdzie odbyła się 
degustacja nalewki czereśniowej. Wra
cając przez Góry Sokole, zdobyliśmy 
kolejny szczyt, Sokolik, a po krótkim 
zwiedzaniu i zakupach w Jeleniej 
Górze wyruszyliśmy do domu. Pomimo 
dużego wysiłku fizycznego wszyscy 
wracaliśmy w wesołym nastroju i 
wycieczka ta na pewno pozostanie na 
długo w pamięci wszystkich uczestni
ków.
Tradycyjnie podczas pobytu gości z 
Francji odbywają się dwie imprezy: 
W ieczór Polski i W ieczór Francuski. W

tym roku my jako gospodarze mieliśmy 
zdecydowanie mniej szczęścia do 
pogody -  lało jak z cebra całe popo
łudnie i wieczór. Uniemożliwiło to urzą
dzenie ogniska, całą więc imprezę mu
sieliśmy przenieść do wnętrz Ośrodka 
Leśnego. Tam atmosferę rozgrzewała 
Kapela Ludowa „Po zagonach". Przy 
dźwiękach oberka i potrawach typowo 
polskich bawiliśmy się do późnych 
godzin wieczornych. Goście z Bretanii 
wykorzystali moment, aby wręczyć 
każdej z  rodzin parasol, który dzięki 
zaistniałym warunkom pogodowym 
potraktowany został jako prezent 
-żart. Z  nadzieją, że w przyszłości 
uchroni nas przed takimi niespo
dziankami - za  podarunek dziękujemy.

14 lipca Francuzi, chcąc 
ugościć nas w dniu ich narodowego 
święta, zorganizowali W ieczór Francu
ski w Ośrodku Wielspin. Podjęli nas 
rarytasami kuchni bretońskiej tj. naleś
nikami: galettes z  kiełbaską oraz crepes 
z konfiturą. Do picia serwowano sidre, 
alkoholizowany napój z  jabłek. Były 
śpiewy, tańce, muzyka...

Wiele wydarzyło się w ciągu 
tych 10 dni. Niektórzy uważają, że to 
za krótko, że  c za s  za  bardzo 
wypełniony za ję ciam i ogra n icza  
kontakt z  rodzinami. N ależy jednak 
pozostawić sobie coś na przyszłość. Im 
trudniej się wyjeżdża, tym chętniej się 
wraca. Za dwa lata znów przyjmiemy 
grupę z Francji, lecz wcześniej czeka 
nas podróż do urokliwej Bretanii, na 
którą już nie możemy się doczekać.

Dorota Muth
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Fotoreportaż z w ym ianyP uszczykow o - Chateaugiron

W  P o lsce : W e  Fra n cji:

Muzeum w Szreniawie okazało się nie lada atrakcją

W ycieczka w Karkonosze - chwila odpoczynku Smaczna przerwa w zajęciach

N ad Kanałem La Manche
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FUNDACJE, STOWARZYSZENIA, KLUBY.
Nowe oblicze Partnerstwa Miast

W  sobotę 19 lipca rano 
sprzed Urzędu Miasta w Puszczyko
wie wyjechały w stronę Francji 
wyjątkowo 2 autokary: jeden z
goszczącymi w dniach 9-19 lipca w 
Puszczykowie Francuzami, drugi z  
młodzieżą naszego miasta biorącą 
udział w intensywnym kursie języka 
francuskiego w Rennes.

Obydwa wydarzenia miały 
miejsce w ramach współpracy Stowa
rzyszeń Miast Partnerskich Puszczy
kowa i Chateaugiron.

Młodzież biorąca udział w 
kursie językowym w Rennes przygoto
wywała się do tego wyjazdu uczestni
cząc w lekcjach języka francuskiego 
zorganizowanych od września 2002 
roku przez Stowarzyszenie Puszczy
kowo - Chateaugiron i finansowanych 
przez Urząd Miasta Puszczykowa.

Po p rzy je źd zie  m łodzież 
została zakwaterowana u rodzin 
francuskich w Chateaugiron, które nie 
tylko zgodziły się ją przyjąć, ale 
chętnie służyły pomocą i wyjaśnie
niami w codziennych pracach zada
wanych przez nauczycieli szkoły 
językowej. Podczas weekendu spę
dzonego wspólnie z rodzinami gosz
czącymi uczestnicy kursu mieli okazję 
poznać piękno Bretanii, podziwiając 
widoki na Cap Fre-hel (nad kanałem La 
Manche) piękne urwiste skalne wy
brzeże, porośnięte kwitnącymi wrzo
sami. N a  s zc z e g ó ln e  uznan ie  
zasługuje serdeczność i wielkie 
zaangażow anie, jakie okazyw ali 
mieszkańcy Chateaugiron każdego 
dnia, a szczególnie gorące powitanie 
w niedzielny wieczór w progach 
zamku siedziby Merostwa, w którym

wzięła udział Pani Burmistrz Françoise 
Gatel, jak również podczas uroczystej 
kolacji w przededniu wyjazdu.

Chciałabym zaznaczyć, że 
zorganizowanie kursu językowego we 
Francji było możliwe dzięki pomocy, 
jakiej udzielili:
- przewodnicząca Stowarzyszenia ze 
strony francuskiej Annick Vaultier,
- Szkoła Językowa GEFOR w Rennes,
- rodziny goszczące,
- Burmistrz Miasta Puszczykowa Ja
nusz Napierała.

Radzie Miasta Puszczykowa 
dziękuję za wyrażenie zgody na 
pokrycie z  budżetu miasta części 
kosztów.

Przewodniczqca Stowarzyszenia 
Puszczykowo -  Chateaugiron 

Elżbieta Kowalska

Kurkowy Weekend Sierpniowy

Kurkowe Bractwo Strzeleckie 
(dalej: KBS) działa w Mosinie od 1761 
roku, kiedy to Rada Miejska wystawiła 
przyw ilej dla członków lokalnej 
organizacji strzeleckiej. Jednak dopie
ro 14 maja 1762 roku działalność tego 
stowarzyszenia została zatwierdzona 
przez króla Polski Augusta III Sasa.

Zawierucha II wojny świato
wej i dojście do władzy komunistów 
przyczyniły się do wymazania na 
ponad 50 lat kurkowej rywalizacji z  
lokalnego krajobrazu. Organizacje 
strzeleckie, legitymujące się niejedno
krotnie średniowiecznym rodowodem, 
były niepożądane przez władze PRL-u, 
gdyż stały na straży wzniosłych wa
rtości, cnót obywatelskich, patrioty
zmu. Dopiero przemiany 1989 roku 
umożliwiły ich reaktywowanie.

W  1997 roku odrodziło się 
Mosińsko-Puszczykowskie KBS, które 
odwołuje się do dawnej lokalnej 
tradyc|i. Patronem bractwa został pier
wszy powojenny Prezes Zjednoczenia 
KBS RP, długoletni mieszkaniec Pu
szczykowa, dr Tadeusz Adam Jaku
biak. Jego imienia jest coroczny Turniej

Memoriałowy, organizowany naj
częściej we wrześniu. W  bieżącym 
roku został on wyjątkowo połączony 
ze strzelaniem o tytuł Króla Żniwnego 
Okręgu Poznańskiego Zjednoczenia 
KBS RP, które odbyło się 15 sierpnia na 
strzelnicy brackiej w Ludwikowie. W  
czasie tych zawodów wystawiono 
tarcze: Króla Żniwnego, Memoria
łową, Charytatywną, Starosty Pozna
ńskiego, Burmistrza Mosiny, Burmi
strza Puszczykowa, Prezesa M-P KBS 
oraz Fundacyjną.

Królem Żniwnym Okręgu 
Poznańskiego Zjednoczenia KBS RP 
został brat Wojciech Maciejewski 
(cz ło n e k  M-P K B S ). N a jsk u te 
czniejszym w strzelaniu podczas VII 
Memoriału im. dr. T. A. Jakubiaka 
okazał się Eugeniusz Richter (KBS 
Zbąszynek), który wywalczył sobie nie 
tylko pierwsze miejsce, ale także 
Przechodni Łańcuch Memoriałowy.

17 sierpnia jeszcze jedne 
zawody, tym razem wewnętrzne strze
lania członków M-P KBS o tytuł Króla 
Żniwnego. Tego dnia rozegrano rów
nież w Ludwikowie drużynowy turniej

strzelecki. N a pierwszym miejscu w 
wyniku przeprowadzonej rywalizacji 
uplasowała się drużyna Polskiego 
Związku Wędkarskiego Miasta Mo
siny. Królowanie Żniwne wystrzelał 
sobie brat Zenon Mańkowski, który 
może poszczycić się także zaszczyt
nym, pierwszym po restytucji organi
zacji, wywalczonym w 1997 roku, 
tytułem Zielonoświątkowego Króla 
Kurkowego M-P KBS. I Rycerzem 
Żniwnym A. D. 2003 został Marian 
Ratajczak, a II Rycerzem -  Wojciech 
Maciejewski. Zawody memoriałowe, 
jak i strzelanie o tytuł Króla Żniwnego 
M-P KBS sędziował brat Stanisław 
Maciejewski.

W  tych dniach na strzelnicy w 
Ludwikowie słychać było nie tylko 
wystrzały, iecz również nuty biesia
dnej muzyki, która nadawała właści
wego kolorytu barckim spotkaniom. I ja 
tam byłem, kiełbasę Z|adłem oraz 
piwo, tradycyjny napój kurkowy, wypi
łem, a nowo obranym monarchom 
każdorazowo krzyczałem: Vivat Rex! 
Vivat Rexl

Szymon Gogolewski
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M ŁO D ZIEŻO W A RADA MIASTA
! ! !  S T O P  T E L E G R A M  
M Ł O D Z IE Ż Y  S T O P ! ! !

D O

Hej! C zy  już wiesz, że 
Urzqd Miasta otwiera swoje pod
woje dla Młodzieży??? Pamiętasz, 
ile ra zy  na w aka cja ch  o czy  
wychodziły C i z  orbit na widok cze
goś fantastycznego i żałowałeś, że 
w Puszczykowie nikt nie wpadł na 
podobny pomysł?! Jeśli masz 13 -  
25 lat, teraz masz okazję się 
wykazać. Jeżeli masz propozycje, 
które mogłyby ożywić nasze miasto
i chcesz coś zrobić dla siebie i 
swoich rówieśników nie przegap tej 
szansy! Zaraź innych swoim entu
zjazmem, podziel się pomysłami, 
olśnij inwencją twórczą... jednym

słowem zostań członkiem Młodzie
żowej Rady Miasta Puszczykowa! 
Jak to zrobić? Nie siedź bezczyn
nie w domu pstrykając pilotem! 
Wytnij zgłoszenie (drukujemy je 
poniżej, jest też dostępne na 
stronie w w w .puszczykow o.pl), 
zbierz podpisy i do 19 września 
złóż w Urzędzie Miasta (Bud. A, 
pok. 3a ). M a sz m iesiąc na 
przekonanie swoich rówieśników, 
aby głosowali właśnie na Ciebie. 
Jeżeli nie chcesz kandydować 
sam, w ybierz spośród kandy
datów (listę wydrukujemy we 
wrześniowym „Echu") osobę, któ
ra będzie Cię godnie reprezento
wała. Nie pozwól, aby ktoś zade
cydował za  Ciebie!!!

!!! W Y B O R Y  J U Z  11 
P A Ź D Z I E R N I K A ! ! !

Przypominamy, że Statut Młodzie
żowej Rady Miasta Puszczykowa 
w yd rukow aliśm y w num erze 
majowym „Echa". Jest on też do
stępny w Urzędzie Miasta (Bud. A, 
pok. 3a) oraz na stronie interne
towej www.puszczykowo.pl, gdzie 
znajdziesz również więcej info
rmacji na temat MRM.
N a Twoje uwagi, refleksje, spo
strzeżenia i pomysły czekamy 
także na forum dyskusyjnym 
www.puszczykowo.end.pl

!!! S T O P  N IE  P R Z E G A P  T E J  
S Z A N S Y  S T O P !!!

- § K -  - ? K -  - ^ < -----------------------------------------------------------------------------------------

LISTA OSÓB POPIERAJĄCYCH KANDYDATA NA CZŁONKA 
MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA PUSZCZYKOWA

P o p ie r a m  k a n d y d a t u r ę

u r o d z o n e g o  d n ia  .............

z a m ie s z k a łe g o  ...................

ń ę  i n a z w i s k o  k a n d y d a t a

a d r e s  k a n d y d a t a

J a k o  k a n d y d a t a  n a  c z ł o n k a
M ł o d z i e ż o w e j  R a d y  M i a s t a  P u s z c z y k 'o w a

IMIĘ 1 N A ZW ISKO  
Lp. O SO BY P O PIER A JĄ CEJ ADRES ZA M IESZKA N IA  

KANDYDATURĘ

DATA
URODZENIA

PESEL WŁASNORĘCZNY
PODPIS

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.
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M ŁO D ZIEŻO W A RADA MIASTA

Wszystkich Puszczykowian, także młodych, 
zapraszam y na internetowe

*  PUSZCZYKOWSKIE FORUM
•  WWW.PUSZCZyKOWO.END.PL

Tutaj także -  więcej o MRM

- % < — — - ^ <  
Z E  STA TU TU  M Ł O D Z IE Ż O W E J  
R A D Y  M IA S T A  P U S Z C Z Y K O W A
(...)

§ 2.
Młodzieżowa Rada Miasta Puszczy
kowa ma charakter wyłqczme konsulta
cyjny i żaden z organów Miasta Pusz
czykowa nie jest zw iqzany jej stanowi
skiem w jakiejkolwiek sprawie.

§ 3 .
Do zadań Młodzieżowej Rady Miasta 
Puszczykowa należy:
1) Inspirowanie i upowszechnianie idei 
samorządności wśród młodzieży mia
sta Puszczykowa.
2) Konsultowanie spraw ważnych dla 
młodzieży miasta Puszczykowa z  wła
dzami Miasta.
3) Utrzymywanie więzi z młodzieżą 
miasta Puszczykowa i informowanie jej
o pracy władz Miasta w zakresie 
spraw publicznych dotyczących mło
dzieży.
4) Przekazywanie Radzie Miasta Pusz
czykowa stanowiska grup miejscowej 
młodzieży w konkretnych sprawach 
dotyczących spraw ważnych dla miej
scowej młodzieży.

§ 6 .
Członkiem Młodzieżowej Rady Mia

sta Puszczykowa może zostać wyłą
cznie osoba w wieku od 13 do 25 lat, 
stale zamieszkująca na terenie miasta 
Puszczykowa.

§ 7.
K a d e n cja  M ło d z ie żo w e j R ady 
Miasta Puszczykowa wynosi dwa lata 
od dnia wyborów na członków tej 
Rady.

§ 9 .
Kandydaci na członków M łodzieżo
wej Rady Miasta zgłaszani są do 
Urzędu Miejskiego w Puszczykowie 
na trzy tygodnie przed wyborami. Do 
zgłoszenia kandydata dołącza się 
listę zawierającą nazwiska, imiona, 
numery pesel i podpisy przynajmniej
10 wyborców popierających daną 
kandydaturę.

§ 12.
Czynne prawo wyborcze przysługuje 
osobom stale zamieszkującym w mie
ście Puszczykowo, posiadającym od
13 do 25 lat, legitymu|qcym się legity
macją szkolną, studenckq lub dowo
dem tożsamości.

§ 14.
1.Kandydaci na członków Młodzie
żowej Rady Miasta Puszczykowa 
określani sq na czterech odrębnych

listach wyborczych według kryterium 
wieku.
- od 13 do 15 lat,
-  od ló  do 18 lat,
-  od 19 do 21 lat,
-  od 22 do 25 lat.
2. W yborcy oddają łącznie 4 głosy -p o  
jednym głosie na kandydata z  każdej z 
czterech list wyborczych.
3. Oddanie głosu na daną osobę do
konuje się poprzez postawienie znaku X 
przed nazwiskiem kandydata.
4. Oddanie więcej niż 1 głosu na kan
dydatów z  danej listy powoduje nie
ważność głosu.

§ 15.
W  skład Młodzieżowej Rady Miasta 
Puszczykowa wchodzi po 4 kandyda
tów z każdej z  czterech list wyborczych, 
którzy uzyskali najw iększą liczbę 
ważnie oddanych głosów. W  razie 
równej ilości głosów  na danego  
kandydata o wyborze decyduje komisja 
w yb o rcza , która s p o rzą d za  listy 
kandydatów, którzy otrzymali takq sa
mą liczbę głosów, a następnie dokonuje 
tajnego losowania odrębnie na każdą z 
listodane| liczbie oddanych głosów. (...)
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i^-LC W ETK A  RADNEGO
A n d rze j La sko w ski

La t 6 1 , d r  n. m e d ., w s p ó łw ła ś c ic ie l  i 
P u s z c z y k o w ie ,  r a d n y  p o w ia t o w y  
3 2  la ta ) , d z ia d e k  d z ie s ię c io le tn ie j

<sp J e s t  P a n  r o d o w it y m  
s z c z y k o w ia n in e m ?

Urodziłem się na Syberii. Moją matkę wywieziono tam 
ostatnim transportem w r. 1941. Była wtedy w ciąży. Ja  
urodziłem się 1 stycznia r. 1942 r. O jca poznałem zatem 
dopiero po powrocie w r. 194ó, tutaj w Puszczykowie. 
Na stałe mieszkam tu od 1949 roku.
K ie d y  z a jq ł  s ię  P a n  d z ia ła n ia m i s p o łe c z n y m i?  
Właściwie całe życie od czasów studenckich praco
wałem społecznie: ZHP, ZSP, Rada Miejska w Pusz
czykowie (do 1990 r.). Jestem też instruktorem harcer
skim. Nie wyobrażam sobie już życia bez pracy z mło
dzieżą. Zresztą praca zawodowa to dla mnie także 
nieustanny kontakt z ludźmi. Najpierw przez 11 lat pra
cowałem w Akr-J_,nii Medycznej w Poznaniu, gdzie 
zajmowałem się medycyną pracy oraz higieną i gdzie 
obroniłem doktoratztoksykologii przemysłowej.
O d 1979 roku zacząłem pracę w przychodni w Pusz
czykowie, w której pracuje do dziś i którą po przekształ
ceniach kieruję. W  moim wypadku trudno oddzielić

k ie r o w n ik  P r z y c h o d n i Z d r o w ia  S a lu s  w  
(2 . k a d e n c ję ) , o jc ie c  d w ó c h  s y n ó w  (2 2  i 

K la u d ii.

życie zawodowe od pracy społecznej, 
e p  A  w  R a d z ie  P o w ia t u ?

W  radzie pracuję w Komisji Zdrowia i Polityki Spo
łecznej, jestem także wiceprzewodniczącym komisji re
wizyjnej. Moje doświadczenie zawodowe przydało mi 
się tutaj bardzo -  łatwiej mi czytać i rozumieć 
dokumenty, zw łaszcza dotyczące Szpitala w Puszczy
kowie. Jako Radnemu powiatowemu szczególnie leży 
mi na sercu sprawa puszczykowskiego szpitala, który 
powinien służyć mieszkańcom Puszczykowa i okoli
cznych gmin, dlatego z  całym zaangażowaniem ucze
stniczyłem w pracach komisji rewizyjnej, analizu|ąc ok. 
4 00  stron dokumentów dotyczących prywatyzacji tej 
jednostki.

Teraz mam pewność, że nie przebiegała ona 
prawidłowo. Zresztą ja nie widzę przyszłości dla tak 
dużej jednostki jako szpitala prywatnego -  to powinna 
być jednostka publiczna SP ZO Z.

rozmawiał: T. Mika

Nietypowy Kwestionariusz Osobowy

P ie rw sz e  w sp o m n ie n ie  z  d zie c i
ń stw a ... Nauka pływania nad Wartq. 
Koledzy wyrzucili mnie z łódki. Szczę
śliwie utrzymałem się na wodzie.

P ie rw s z y  p ła c z ...  Gdy miałem 7 lal 
wybrałem się do późnej nocy na spa
cer. Szukała mnie milicja i ojciec. Gdy 
mnie znalazł...

P ie rw s z e  w a g a r y .. .  To było w 
szkole średniej. Wsiadłem na stacji w 
Puszczykówku, wysiadłem w Puszczy
kowie i nad Wartę. W  teczce zamiast 
zeszytów koc.
N a jp ię k n ie js z e  w a k a c je .. .  Na
Krecie z żoną. Wypożyczyliśmy samo

N a jw a ż n ie js z a  k s ią ż k ą .. .
"Pamiętnik znaleziony w Saragossie"

N a j le p s z y  s p o s ó b  s p ę d z a n ia  
w o ln e g o  cza su ... Ogród.

W  n a jb liż s zy m  cza sie  p la n u ję ...
Pojechać z żoną na Majorkę. Tym bar
dziej, że ona uwielbia Chopina.

P u s z c z y k o w o  -  to  d la  m nie... mała 
Ojczyzna. Jestem z tym miejscem bardzo 
związany. Chciałbym, by było czyste i 
kwitnące, a ludzie pogodni i mądrzy.

ankietę opracował i wysłuchał T. Mika

chód i objechaliśmy całą wyspę.

N a jw ię k s z y  su kce s o so b isty ...
doktorat z  toksykologii. Wszystkie po
trzebne badania zrobiłem sam.

N a jb a rd z ie j m nie d e n e rw u je ...
głupota ludzka!
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Ł KOMUNIKATY
K O M U N IK A T Y  B U R M I5TR Z A  

M IASTA  P U S Z C Z Y K O W A

Stosownie do art.18 ust.2 
pkt. 12 ustawy z  dnia 7 lipca 1994 r. o 
zagospodarow aniu przestrzennym 
(Dz.U.z 1999 Nr 15, poz. 1 3 9 ,N r4 1 , 
poz.412 i Nr 111, poz.l 279, z  2000  r. 
Nr 12, poz.136, Nr 109, poz.l 157 i Nr 
120, p o z .l268 oraz z 2001 r. Nr 5, 
poz.42, Nr 14, p o z .l24, Nr 100, 
poz.l 085, Nr 115, poz. 1229 i Nr 154, 
poz.l 804) podaje się do publicznej 
wiadomości , że dnia 9.09.2003 r. o 
godz. 16.00 w sali sesyjnej Urzędu 
Miejskiego w Puszczykowie odbędzie 
się sesja Rady Miasta Puszczykowa, 
której przedmiotem będzie uchwalenie 
miejscowego planu zagospodaro
wania przestrzennego w Puszczyko
wie -  rejon ul. Morenowej, część A.

Burmistrz Miasta 
dr inż. Janusz Napierała

Stosownie do art.18 ust.2 
pkt. 12 ustawy z  dnia 7 lipca 1994 r. o 
zagospodarow aniu przestrzennym 
(Dz.U.z 1999 Nr 15, poz. 1 3 9 ,N r4 1 , 
poz.412 i Nr U l,  poz.1279, z  2000 r. 
Nr 12, poz. 136, Nr 109, poz. 1157 i Nr 
120, p o z .l268 oraz z  2001 r. Nr 5, 
poz.42, Nr 14, p o z .l24, Nr 100, 
p o z .l085, Nr 115,poz. 1 2 2 9 iN r l5 4 , 
poz.l 804] podaje się do publicznej 
wiadomości , że dnia 9.09.2003 r. o 
godz. 16.00 w sali sesyjnej Urzędu 
Miejskiego w Puszczykowie odbędzie 
się sesja Rady Miasta Puszczykowa, 
której przedmiotem będzie uchwalenie 
miejscowego planu zagospodarowa
nia przestrzennego Puszczykowa w 
rejonie ulicy Konopnickiej -  działki nr: 
9 3 0 /7 ,9 3 0 /8 ,9 3 0 /1 0 .

Burmistrz Miasta 
dr inż. Janusz Napierała

In fo rm a cja  d la  p o d a tn i
k ó w  p o d a tk u  ro ln e g o , le śn e g o  i 
o d  n ieruchom ości!

Przypomina się, iż zmieniły się 
przepisy dotyczące podatków loka
lnych na 2003r. /zmiany zamiesz

czone w Dz. U z  2002r. Nr 200, poz. 
1680, 1682 i 1683/. Powiatowy Ośro
dek Dokumentacji Geodezyjnej i Karto
graficznej w Poznaniu, ul. Jacko
wskiego 18, dokonał wielu zmian w 
rejestrach gruntów obowiązujących od 
01.01.2003r.
Jeżeli jakakolwiek z powyżej przywo
łanych zmian ma wpływ na wysokość 
podatków, należy dokonać zmiany po
przez złożenie wniosku i wypełnienie 
deklaracji podatkowej na Formularzu, 
według ustalonego wzoru. Czynności 
tych dokonać można w bud. B, pok. 4.
O  wszystkich zmianach mających 
wpływ na wysokość podatku, należy 
powiadomić organ podatkowy w ciągu
14 dni od zaistnienia zdarzenia.

Inspektor ds. podatków 
Aleksandra Kruszka

C o ro czn e  szcze p ie n ie  p só w
przeciwko wściekliźnie odbędzie się w 
dniach 11-13 września br. w godzinach 
16.00-18.00.
• U września br. -  teren dawnej 

Straży Pożarnej ul. Poznańska
• 12 września br. -  skrzyżowa

nie ul. Czarnieckiego i Stu
dziennej

• 13 września br. -  Punkt Wete
rynaryjny, ul. 3-go Maja 2

Szczepienie kotów indywidualnie w 
Punkcie Weterynaryjnym codziennie w 
ąodzinach przyjęć. 8 .00-10.00  i 
19.00-21.00.

Zapraszamy 
lek. wet. Tadeusz Blumczyiiski

SZKOŁY
P u s z c z y k o w s k ie  s z k o ły  w  ro k u  
szk o ln y m  2 0 0 3 / 2 0 0 4

Z początkiem roku szkolnego 
podajemy podstawowe informacje o 
puszczykowskich szkołach w roku 
szkolnym 2003/2004 :

S z k o ła  P o d sta w o w a  nr 1 im . 
A d a m a  M ick ie w icza
Dyrektor mgr Ewa Budzyńska 
W  12 oddziałach i 2 zerówkach uczyć 
się będzie łącznie 321 uczniów.
W  dwóch klasach pierwszych naukę 
rozpocznie 38 dzieci. Klasy zerowe 
[dwie grupy) liczyć będą 30 dzieci.

W  Szkole Podstawowej nr 1 
począwszy od klasy 1 prowadzona 
jest nauka języka angielskiego. Ucz
niowie zgodnie ze swoimi zaintere
sowaniami mogą uczestniczyć w 
zajęciach pozalekcyjnych: informa
tycznych, chóru, sportowych.
S z k o ła  P o d s ta w o w a  nr 2 im. 
P o w sta ń có w  W ie lk o p o lsk ich  
Dyrektor mgr Małgorzata Szubert 
W  16 oddziałach i 2 klasach zerowych 
naukę rozpocznie łącznie 438 ucz
niów. W  3 klasach pierwszych obowią
zek szkolny będzie realizowało 61 
uczniów. Klasy zerowe (dwie grupy) 
liczyć będą 42 dzieci.

W  Szkole Podstawowej nr 2 
dzieci i młodzież mają do wyboru 
także zajęcia pozalekcyjne : kompute
rowe, sportowe, muzyczne. 
G im n a z ju m  n r 1 
Dyrektor mgr Tomasz Żak 
W  6 o d d zia łach  188 uczniów 
podejmie naukę. W  Gimnazjum nr 1 
kontynuowana jest nauka drugiego 
języka - obok angielskiego jest to 
język niemiecki.

W  ofercie zajęć pozalekcyj
nych szkoły są koła: dziennikarskie, tea
tralne, plastyczne, informatyczne oraz 
nauka języka francuskiego i SKSy. 
G im n a zju m  nr 2 . Dyrektor mgr inż. 
Maria Irena Borowska. W  8 oddzia
łach uczyć się będzie 233 uczniów.W 
klasach pierwszych wprowadzony 
został drugi język -  obok angielskiego 
będzie to francuski lub niemiecki. Mło
dzież może rozwijać swoje zaintere
sowania uczęszczając na zajęcia koła 
turystycznego, teatralnego, dziennika
rskiego, komputerowego oraz SKSy.

Katarzyna Świniarska
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LISTY DO REDAKCJI M
Po w y d ru k o w a n iu  w  lip co w y m  n u m e rze  Echa P u s z c z y k o w a  listu P a n a  A r k a d e g o  R a d o s ła w a  

F ie d le ra  k a ż d y  z  w ym ie n io n y ch  p r z e z  n ie g o  z im ien ia  i n a z w is k a  ra d n ych  p o czu ł się  o so b iście  
„ w y w o ła n y  d o  ta b licy "  i g o tó w  d o  n a p isa n ia  w ła sn e j re p lik i. P o n ie w a ż  je d n a k  z d a je m y  so b ie  s p ra w ę  
ze  szcz u p ły ch  ła m ó w  g a z e t y  o r a z  sza n u je m y  c ie rp liw o ść  c z y te ln ik ó w  p o z w a la m y  so b ie  na zb io ro w e  
o d n ie sie n ie  się  z a m ie sz c z o n e g o  te k stu .32

Czytając list zbulwersowanego Pana 
Radosława Fiedlera chciałoby się 
powiedzieć -  szkoda takiego pióra dla 
lokalnej polityki. Czy warło mu w 
otoczeniu „rozpasanej zieleni" wysta
wiać się na „kwaśne deszcze braku 
chęci w spółpracy" i „toksyny.... 
nieodpowiedzialnej grupki sfrustro
wanych ludzi"? Zamiast irytować się 
na sesjach zacząłby lepiej pisać i 
poszukiw ać nowych poetyckich 
przenośni lub zajął się w swoim 
ogrodzie „hodowaniem" tolerancji na 
w iększą  skalę. M ógłby nią na 
przykład zarazić Pana Burmistrza i od 
czasu do czasu osobiście skorzystać z 
jej nowych pokładów.

Pan Fiedler nie przewidział, że 
oddając się służbie publicznej trzeba 
liczyć się z różnymi sytuacjami. Ktoś 
może mieć odmienne zdanie, ktoś 
może radnego skrytykować. Można 
również zostać ośmieszonym, zdene
rwowanym, a nawet potraktowanym 
niewybrednym słowem... Zatem, Pan 
Radosław Fiedler, który tak samo jak 
opisywani przez niego „papierowi 
bohaterowie" jest radnym młodym 
(stażem), musi pamiętać, że przycho
dząc jako gość na sesję powinien się 
uzbroić w cierpliwość i ..... tolerancję.

Demokracja jest naprawdę trudną

sztuką! Nie tylko pozwala, ale wręcz 
nakazuje śledzić każdy krok zarzą
dzających, rozliczać ich z wykonania 
zadań i wydawanych pieniędzy. 
Mandat otrzymany od społeczności 
lokalnej obliguje radnych do kontrolo
wania tych, którzy sprawują władzę. 
Oprócz mechanicznego podnoszenia 
ręki w geście poparcia, upoważnia ich 
do stosowania takich instrumentów 
działania jak: zapytania i interpelacje, 
dyskusje, proponowanie alternaty
wnych rozwiązań, rozmowy z prasą 
oraz wyrażanie sprzeciwu wobec 
niedopracowanych i merytorycznie 
nieuzasadnionych decyzji. Czy radny 
powiatowy Fiedler o tym nie wie?

Troska Pana Fiedlera o Burmistrza jest 
tyleż wzruszająca co śmieszna. Prze
cież Pan Napierała, ze swoją dobrą 
opinią, dobrymi kontaktami i 13-letnią 
rutyną zarządzania miastem nie powi
nien obawiać się wejścia do Unii Euro
pejskiej i nie musi oczekiwać specja
lnego wsparcia mieszkańców. Czyżby 
pojawiły się jakieś trudności? Z  uśmie
chem można również przyjąć „prze
strzeganie" m ieszkańców przed 
grupą radnych, wspieranych przez Pa
nią Ozorowską. Pan Fiedler nie potrafi 
sobie chyba wyobrazić, że można być 
radnym i w swoich sądach pozosta
wać osobą niezależną. Nie zdaje

sobie jednocześnie sprawy, że przy
daje Pani Ozorowskiej nieuzasadnio
ną pozycję i wpływ na sprawy miasta. 
C zy  jest jego intencją zapewnienie 
wspomnianej Pani stałego miejsca w 
„puszczykowskiej alei gwiazd", tuż 
obok Pana Burmistrza? Nawiasem, 
grupa „nieodpowiedzialnych" rad
nych staraniem Pana Fiedlera nie musi 
już uciekać się do autoreklamy. Dzięki 
takim listom jak Pana Fiedlera rozgłos 
ma zapewniony!

Iwona Jankowska, 
Małgorzata Ornoch-Tabędzka, 

Hanna Rapalska Kaczmarek 
Marcin Rzepczyński

P.S. Wszystkich zainteresowanych mie
szkańców, którzy chcieliby usłyszeć 
jakie to „ burdy" odbywają się na se
sjach Rady Miasta w Puszczykowie za 
praszamy do odsłuchania nagrań z 
sesji. Trzeba wiedzieć, że rejestracja 
obrad Rady i odsłuchanie każdego 
głosu są możliwe głównie dzięki 
postawie „siejących ferment" radnych, 
którzy w grudniu 2002 roku głosowali 
za zakupem sprzętu nagrywającego.

Od Redakcji:
Zgodnie z prawem niniejszy list publikujemy 

w całości i bez zmian.

Uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego 2 0 0 3 /2 0 0 4  - 1  września

Szkoła Podstawowa nr 1 
Szkoła Podstawowa nr 2 
Gimnazjum nr 1 
Gimnazjum nr 2

rozpoczęcie roku o godzinie 09.00 
rozpoczęcie roku o godzinie 08.00 
rozpoczęcie roku o godzinie 10.00 
rozpoczęcie roku o godzinie 08.30
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SZPITAL W  PUSZCZYKOWIE
Tylko fakty

Pod ko n ie c lipca  i w  sie rpn iu  n a  ła m y  p ra s y  w ie lk o p o ls k ie j p o w ró c ił tem at p r y w a ty z a c ji s zp ita la  
w  P u s zc z y k o w ie . „ R e w iz ja  o ro k  z a  p ó źn o " , „ B ra k  w e k s la " , „ W ą tp liw e , w ię c  p o u fn e " , „ D z iw n y  try b  
p rze ta rg u " , „ S z p ita l d o  p ro k u ra tu ry " , „ U z d ro w ie n ie  k o szte m  z g o n u " -  n a g łó w k i g a z e to w e  m ó w iq  
sa m e  z a  sieb ie. P rz e w o d n ic z ą c y  ra d y  p o w ia tu  p o zn a ń s k ie g o , G r z e g o r z  W a s ie le w s k i p r z e k a z a ł  do  
p ro k u ra tu ry  s p ra w o z d a n ie  z ko n tro li, k tó rą  p rz e p ro w a d z iła  K o m isja  R e w iz y jn a  R a d y  P o w ia tu .

P u s z c z y k o w s c y  rad n i p o w ia to w i -  Ew a  B u d z y ń sk a , A r k a d y  R a d o s ła w  F ied le r o r a z  A n d rze j  
L a sk o w sk i -  na sp o tk a n iu  z  re d a k c ją  „E ch a "  u zn a li, że  w o b e c  sp rze czn y c h  czę sto  p u b lik a c ji p ra so w y ch  
m ie szk a ń co m  P u s z c z y k o w a  n a le ży  się rze te ln e  p rze d sta w ie n ie  p ra w d y .

-  To są  suche f a k t y  w y n ik a ją c e  z d o k u m e n tó w  -  m ó w i o p ro to k o le  K om isji R e w izy jn e j jej c z ło n e k  
A n d rze j L a sk o w sk i -  m y śm y te d o k u m e n ty , a b y ło  ich p ra w ie  4 0 0  stron, b a rd zo  d o k ła d n ie  stu d io w a li i 
p o ró w n y w a li.

N a s i p o w ia to w i ra d n i z g o d n ie  stw ie rd z ili, że  n a jle p ie j b ę d z ie  o p u b lik o w a ć  na ła m a ch  „ E ch a "  
w y b ra n e  p rz e z  nich fra g m e n ty  p ro to k o łu . C zę ść  z  nich nie w y m a g a ła  k o m e n ta rza , inne p o d k re ślili, 
je szcze  inne k ró tk o  sk o m e n to w a li. P o n iże j z a m ie sz c z a m y  te fra g m e n ty  i k o m e n ta rze  ra d n ych .

O to  w y b ra n e  p rz e z  p u s z c z y k o w s k ic h  ra d n ych  p o w ia to w y ch  fra g m e n ty  P ro to k o łu  z k o n tro li 
p rze p ro w a d zo n e j w  ram ach  p lan u  p ra c y  K o m isji R e w izy jn e j R a d y  P o w ia tu  P o z n a ń s k ie g o  |...]. K o n tro la  
d o ty c z y ła  tem atu o k re ś lo n e g o  ja k o  „ O c e n a  re a liz a c ji u ch w a ł R a d y  P o w ia tu  P o z n a ń s k ie g o  d o ty czą cy ch  
p rze k s zta łc e ń  w  W ie lo sp e c ja iis ty c zn y m  S zp ita lu  w  P u s z c z y k o w ie  s .p .z .o .z ."

[...] Po raz pierwszy na posiedzeniu 
Zarządu przedstawiciele Spółki Zespół 
Klin ik S p e c ja lis ty czn y c h  S zp ita l 
Gdański pojawili się w dniu 6 marca 
2002 r. Sq to: Tomasz Weinberger 
prezes zarządu i Grzegorz Kuczyński 
doradca zarządu ds. prawnych.
W  obecności całego Zarządu Powiatu 
Poznańskiego i Przewodniczącego 
Rady Powiatu Poznańskiego M a rk a  
N o w a k o w s k ie g o  (w y s z e d ł  w  
tra k cie  p o s ie d z e n ia ) przedstawili 
szeroko swą ofertę wydzierżawienia 
Szpitala „Puszczykowo" [...]. 
Wątpliwości jakie ta oferta rodziła 
spowodowały, że zlecona została 
ocena Spółki Szpital Gdański do Spółki 
Intercredit Warszawa. [...] W  ocenie 
zawarta została m.in. opinia, że 
„p łyn n o ść  p rze d s ię b io rs tw a  jest 
z a g ro ż o n a " . Raport przedstawiony 
został na posiedzeniu Zarządu w dniu
15.04.2002 r. [...] N ie  m a je d n a k  w  
p ro to k o le  w z m ia n k i o u ja w n ie 
niu o ce n y  o z a g r o ż e n iu  p ły n n o 
ści f in a n so w e j sp ó łk i.  Je st  n ato 
m iast w n io s e k  c z ło n k a  Z a r z ą d u  
G a b rie li O z o ro w s k ie j a b y  u zn a ć  
w s k a z a n e  in fo rm a cje  za  poufne
i nie p r z e k a z y w a ć  ich d o  p u b li
cznej w ia d o m o śc i. [...] Na tym

samym posiedzeniu Zarząd przyjął 
wniosek, aby zlecić wywiadowni 
gospodarczej ocenę Spółki Szpital 
Gdański za 2001 r., który nie został 
wykonany.
Z  w n io s k ó w  kom isji: [5] W  trakcie 
rozmów prowadzonych z przedsta
wicielami Spółki Szpital Gdański w 
okresie poprzedzającym wybór jej 
oferty nie sprawdzono dokładnie 
możliwości finansowych tej spółki. 
Świadczy o tym rezygnacja ze zlecenia 
oceny spółki za rok 2001 mimo, iż 
ocena za rok 2000 zawierała m.in. 
sformułowanie, że „płynność przedsię
biorstwa jest zagrożona".

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Radni m ieli 
wątpliw ości co do tej spółki. Nikt z  
radnych nie zna ł jednak tego raportu! 
Gdyby radni wiedzieli, że  „płynność  
przedsiębiorstw a je st zagrożona", 
zapew ne nie doszłoby do podpisania  
tej umowy.

[...] Projekt uchw ały w sprawie 
wydzierżawienia szpitala w Puszczy
kowie został zaopiniowany przez 
Z a rz ą d  na posiedzeniu w dniu
29.05.2002 r. [...] Uchwała przyjęta 
została przez Radę Powiatu Poznań

skiego na nadzwyczajnej sesji Rady w 
dniu 18.06.2002 r.

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Było to drugie 
głosow anie nad tą uchwałą. W 
pierw szym  głosow aniu wniosek nie 
przeszedł. Ja k  widać, wielu radnych 
ju ż  wtedy miało wątpliwości.

[...] Otwarcie ofert na wydzierżawienie 
szpitala w Puszczykowie nastąpiło w 
dniu 5.OZ 2002 r. Wpłynęła tylko jedna 
oferta od Spółki Szpital Gdański. 
Przetarg nie był przeprowadzony w 
trybie zamówień publicznych - tak 
oświadczył na posiedzeniu Zarządu w 
dniu 8.07.2002 r. dyrektor szpitala Piotr 
Stryczyński -  i stąd jedna oferta była 
wystarczająca. K o m isja  m a w ą tp li
w o ści co d o  try b u  p rz e p r o w a 
d z e n ia  p r z e t a r g u .  Oferty nie 
złożyło zainteresowane wcześniej 
wydzierżawieniem szpitala Konsorcjum 
Spółek Pracowniczych.

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Kom isja rew i
zyjna nie mogła się  doszukać, kto 
w chodził w skład kom isji przetargo
wej. Kto otwierał kopertę z  ofertą?

Wybór Spółki Szpital Gdański został

Echo Puszczykowa



GORĄCY TEMAT

zaakceptowany przez Zarzqd Powiatu 
na posiedzeniu w dniu 8.07.2002 r. [...] 
Na tym samym posiedzeniu powołany 
został z e s p ó ł n e g o c ja c y jn y  do  
k t ó r e g o  z e  s t r o n y  p o w ia t u  
w e szli: S ta ro sta  R y s z a rd  Pom iń, 
cz ło n e k  Z a r z q d u  G a b r ie ia  O z o 
ro w s k a , D y re k to r  S zp ita la  Piotr 
S tr y c z y ń s k i oraz przedstawiciele 
firmy C EG  i radca prawny szpitala. 
Komisja pragnie zwrócić uwagę, że 
informując na tym posiedzeniu o wyniku 
przetargu Piotr Stryczyński powiedział, 
że Prezes Zarządu Spółki Szpital 
Gdański Tomasz Weinberger przybę
dzie do szpitala w najbliższy czwartek 
[...] i będzie chciał uzyskać informacjie 
na temat spraw finansowych szpitala, 
struktury zatrudnienia oraz zadłużenia. 
N a s u w a  się  w ię c  w n io s e k , że  
s k ła d a jq c  o fertę  na w y d z ie r ż a 
w ie n ie  s zp ita la  w  P u s zc z y k o w ie  
S p ó łk a  S z p it a l  G d a ń s k i  n ie  
z a p o z n a ła  się  z  p o d sta w o w y m i 
d a n y m i c h a r a k t e r y z u ją c y m i  
sy tu a c ję  w  ja k ie j z n a jd o w a ł się  
s z p ita l w  P u s z c z y k o w ie .  [...] 
Podpisanie umowy przedwstępnej 
nastąpiło w dniu, [...] w którym Tomasz 
Weinberger miał zapoznać się z 
sytuacją szpitala w Puszczykowie. Czy 
umowa została podpisana przed czy po 
zapoznaniu się z  sytuacją szpitala, tego 
komisja nie ustaliła.

K O M E N T A R Z  P U S Z C Z Y K O W S K I C H  
R A D N Y C H  P O W I A T O W Y C H :  M ożna
o d n ie ś ć  w ra ż e n ie ,  ż e  u m o w ę  
podpisano zanim  spółka gdańska 
zapoznała się  z  sytuacją szpitala. 
Skąd  wynikał ten pośpiech?

[...] Komisja [rewizyjna] badając inne 
możliwości rozw iązania problemu 
szpitala w Puszczykowie zapoznała się 
z treścią korespondencji pomiędzy 
Zarządem Województwa Wielkopo
lskiego a Starostwem. W  trakcie 
rozmowy przeprowadzonej na posie
dzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 11 
marca 2003 r. z  Ryszardem Pominem 
na pytanie, dlaczego nie było odpowie

dzi na list intencyjny Zarządu Woje
wództwa Wielkopolskiego z  dnia 3 
kwietnia 2003 r., Komisja uzyskała 
odpowiedź, z której wynika, że ten list 
był tylko odpowiedzią na wcześniejszy 
list wysłany ze Starostwa. Treść listu [...] 
wydaje się temu zaprzeczać ponieważ 
jest tam mowa o planach w ramach 
których Wielospecjalistyczny Szpital w 
Puszczykowie jest sytuowany jako 
wiodący obok jednostek przy ul. 
Lutyckiej i Szwajcarskiej. W  tym okresie 
pojawiła się już oferta ze Spółki Szpital 
Gdański. Dalszej korespondencji nie 
prowadzono a ż do dnia 26.07.2002 r., 
w którym to dniu do Starostwa wpłynęło 
pismo z dnia 22.07.2002 r. Zarządu 
W o je w ó d ztw a  W ie lk o p o ls k ie g o  
adresowane do Starosty Poznańskiego 
Ryszarda Pominą. W  p iśm ie  p o d p i
sa n y m  p rz e z  c z ło n k a  Z a r z a d u  
L e s z k a  S ik o rsk ie g o  jest p o n o 
w io n a  p ro p o zy c ja  w łq c z e n ia  się  
s a m o r z ą d u  w o je w ó d z t w a  w  
p r o c e s y  r e s t  r u k t u r y z a c y  jn o -  
p rz e k s z ta łc e n io w e  s z p ita ia  w  
P u s zc z y k o w ie  i w łą c z e n iu  g o  d o  
k r a jo w e j s ie c i s z p it a li  p u b li
cznych . M o w a jest te ż  o z a g r o ż e 
n iu  d la  ty c h  p la n ó w  ja k ie  
s tw a rz a  e w e n tu a ln e  w y d z ie r ż a 
w ie n ie  szp ita ia . K o m isja  z w r ó 
ciła  u w a g ę  na zb ie ż n o ś ć  dat. W  
dniu 2ó.07.2002 r. w którym wpłynęło 
pismo z Za rząd u  W ojew ództw a 
Wielkopolskiego nastąpiło podpisanie 
umowy o wydzierżawieniu szpitala w 
Puszczykowie Spółce Szpital Gdański. 
Zapytany o tą zbieżność dat na 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu
11.03.2003 r. R y s z a r d  P o m iń  
o ś w ia d c z y ł, że  jest to z b ie g  o k o 
liczności.
Z  w n io s k ó w  kom isji: 4 Od czasu 
złożenia wstępnej ustnej oferty na 
dzierżawę majątku szpitala w Puszczy
kowie przez Spółkę Szpital Gdański 
zaprzestana została przez byłego 
Starostę Ryszarda Pominą korespo
ndencja z Zarządem Województwa 
Wielkopolskiego co pozbawiło powiat

możliwości rozw iązania problemu 
szpitala poprzez przejęcie przez ten 
zarząd funkcji organu założycielskiego 
wobec szpitala w Puszczykowie.

K O M E N T A R Z  P U S Z C Z Y K O W S K I C H  
RAD NY CH  P O W I A T O W Y C H : Wynika z tego, 
że w ydzierżaw ienie przez spółkę  
gdańską nie było jedyną m ożliwością  
ratow ania szp ita la  p u szczyk o w -  
sk iego . W iększość radn ych  n ie  
wiedziała o pojaw ieniu się  propozycji 
ze strony województwa. Dlaczego tak 
się  sp ieszono z  podpisaniem  tej 
um ow y? Przecież nie było jak  
pokazuje protokół podpisanych  
zabezpieczeń, nie doprow adzono  
spraw  do końca. Gdyby nie ten 
nieuzasadniony i  jak się  okazało 
szko d liw y  p o śp ie ch , n ie  byłoby  
„ z b ie g u  o k o lic z n o ś c i" . Z le k c e 
ważenie oferty województwa należy 
uznać za karygodne. Nad tą ofertą 
należało się  skupić, zwłaszcza że  
w ob ec n ie k o m p le tn o śc i um ow y  
(brak zabezpieczeń), nie należało je j 
podpisyw ać.

[...] G a b r ie la  O z o ro w s k a , odpo
wiadając na pytanie zadane przez 
Wicestarostę Jana Grabkowskiego, 
p o in fo rm o w a ła , ż e  o d p o w ie d ź  
n a  p ism o  M a r s z a łk a  L e s z k a  
S ik o rsk ie g o , w  k tó ry m  z a w a r ta  
jest p r o p o z y c ja ,  a b y  Z a rz c jd  
W o je w ó d ztw a  W ie lk o p o ls k ie g o  
p rz e ją ł fu n k c ję  o rg a n u  z a ło ż y 
c ie ls k ie g o  w o b e c  W ie lo sp e cja -  
lis ty c zn e g o  S zp ita la  w  P u s z c z y 
k o w ie , jest n e g a ty w n a . Pismo to 
wpłynęło do Starostwa po podpisaniu 
umowy ze Szpitalem  Gdańskim . 
Komisja nie znalazła w protokołach z 
posiedzeń Zarządu wzmianki, aby list 
intencyjny Zarządu Województwa 
Wielkopolskiego z dnia 3.04.2002 r. 
był na którymś z posiedzeń omawiany.

[...¡Przekazanie majątku nastąpiło w 
dniu 1 8 .0 9 .2 0 0 2  r. protokołem 
przejęcia zawierającym 5 punktów [...]. 
Protokół jako przekazujący podpisał 
Dyrektor Szpitala Piotr Stryczyński a

Echo Puszczykowa nr 0/141, sierpień 2003



SZPITAL W  PUSZCZYKOWIE
jako przejmujący Prezes Zarządu 
Zespołu Klinik Specjalistycznych 
Szpital Gdański Spółka z o.o. Tomasz 
Weinberger. Uchwałę o postawieniu 
szpitala w stan likwidacji podjęto na 
posiedzeniu Zarządu w dniu 30. 09.
2002 r.

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Z d u m ie 
wające, że  przekazanie majątku nie  
zostało poprzedzone inwenturą, że  
nie spisano wykazu przejm owanego  
majątku.

(...] Tym cza se m  ju ż  7 p a ź d z ie r n i
k a  z a w a r to  p o ro zu m ie n ie  d o ty 
cz ą ce  u m o w y  p rz e ję c ia  re a 
liza c ji ś w ia d c z e ń  zdro w o tn y ch  
o r a z  d z ie r ż a w y  m ien ia  szp ita la  
w  P u s zc z y k o w ie . |...Od „ S z p ita 
la G d a ń s k ie g o "  re a liz a c ję  ś w ia 
d c ze ń  i d z ie r ż a w ę  p r z e ję ła  
n o w a  s p ó łk a ]  tj. Z e s p ó ł K lin ik  
S p e c ja l is t y c z n y c h  S z p it a l  w  
P u s z c z y k o w ie  S p . z  o .o . z  s ie d z i
b a  w  G d a ń sk u .
Z wniosków komisji: [U ]  K o m isja  
z w r a c a  u w a g ę  na fa k t, że  p o ro 
zu m ie n ie  w  p o w y ż s z e j sp ra w ie  
z o sta ło  p o d p isa n e  w  dniu  7 p a ź 
d z ie rn ik  a  p r z y  u d zia le  p re ze sa  
Z a r z ą d u  now ej S p ó łk i M a rk a  
N  o w a k o w s k ie g o ,  k t ó r y  b y ł  
je sz c ze  P rze w o d n iczq c y m  R a d y  
P o w ia tu , a  p o n a d to  w p is  s p ó łk i 
d o  rejestru  m ia ł d o p ie ro  m iejsce  
w  dniu  8 p a ź d z ie rn ik a  2 0 0 2  r.

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Wśród podpi
sujących to porozum ienie ze  strony  
powiatu byta p. Gabriela Ozoro
wska, a ze  strony spółki je j prezes  
Marek Nowakowski. Trzeba zw rócić  
uwagę, że  do Zarządu now ej spółki 
weszły osoby, które pracow ały przy  
p ryw a tyza cji szp ita la  ze  strony  
powiatu tub wręcz w chodziły w  
skład pow iatow ej kom isji nego
cjacyjnej.

[...] Rozmowa przeprowadzona z  Ewą 
Dale członkiem Zarządu Powiatu

poznańskiego w tym samym dniu co z 
byłym Starostą Ryszardem Pominem 
potwierdziła wcześniejsze ustalenia 
Komisji. N a jw a ż n ie js z e  z  tych  u sta
leń d o ty c z y ły  b ra k u  istotnych  
d o k u m e n tó w , k tó re  p o w in n y  być  
z ło żo n e  p r z y  p o d p isa n iu  u m o
w y . B ra k  b y ło  p rze d e  w sz y stk im  
w e k s la  i d e k la ra c ji w e k slo w e j  
o r a z  z a łq c z n ik ó w  o k re ś!a jq cy ch  
stan  w ie rz y te ln o śc i i z o b o w iq z a ń  
s z p i t a la .  T y ch  d o k u m e n t ó w ,  
p o d o b n ie  ja k  ak tu  n o ta ria ln e g o  
w  k tó ry m  s p ó łk a  p o d d a je  się  
e g z e k u c ji w  p rz y p a d k a c h  o k r e 
ślo n ych  w  u m o w ie  b ra k u je  do  
d n ia  d z is ie js z e g o . N ie  b y ło  te ż  i 
nie m a n a d a l b ila n su  o tw a rc ia  i 
b ila n s u  z a m k n ię c ia .  W e d łu g  
o p in ii E w y  Dale n a jisto tn ie jsze  
jest to, że  p o d p isa n a  u m o w a  nie  
do k o ń ca  chron i interes p o w ia tu , 
bo nie m a m o żliw o śc i e g z e k w o 
w a n ia  o d  d z ie r ż a w c y  s p ła t y  
z o b o w iq z a ń  szp ita la  
Z  w n io s k ó w  ko m isji: [8] Podpisanie 
umowy bez zabezpieczenia istotnych 
interesów Powiatu Poznańskiego Komi
sja uznaje za błąd. W  szczególności nie 
wyegzekwowano od Przejmującego 
weksla in blanco wraz z  deklaracją 
wekslową, które to dokumenty jako 
zabezpieczenie wypełnienia zobowią
zań Przejm ującego powinny być 
złożone w dniu podpisania umowy.
[9] Przekazanie szpitala Spółce Szpital 
Gdański nastąpiło mimo, iż Przejmujący 
nie wywiązał się zarówno ze złożenia 
weksla jak i nie przedstawił aktu nota
rialnego zawierającego oświadczenie o 
poddaniu się rygorowi egzekucji, co 
jasno wynikało z treści umowy.

KOMENTARZ PUSZCZYKOWSKICH 
RADNYCH POWIATOWYCH: Czy rzeczyw i
ście  „um ow ę sporządzono z  należytą 
starannością i  odpow iedzialnością" -  
jak p isze  obruszona treścią protokołu  
pa ni Gabriela Ozorowska (Gł. Wlkp., 
13.08.2003r.)? Protokół w bardzo  
wielu m iejscach pokazuje, że  tak nie 
było.

Szanowni Państwo, 
Drodzy Mieszkańcy 
Puszczykowa!

Jako  Radni Pow iatow i z 
terenu Puszczykowa pragniemy na 
łamach „Echa Puszczykowa" zwrócić 
Państwa uwagę na fakty, które zostały 
ujęte w protokole z kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Poznańs
kiego na temat sposobu prywatyzacji 
Wielospecjalistycznego Szpitala w 
Puszczy ko wie s.p.z.o.z.

Puszczykowska społeczność 
powinna poznać te fakty takimi, jakimi 
są, tymczasem zostały one niestety 
w ypaczone w w ielu  artykułach  
prasowych, w tym w artykule „Rewizja 
o rok za póżno"f Gł. Wlkp., 30.07. 
2003r.), a szczególności w odpowiedzi 
na ten artykuł pióra p. Gabrieli Ozoro
wskiej (Gł. Wlkp., 13.08.2003r.). Otóż 
nieprawdą jest, że „umowę sporzą
dzono z należytą starannością  
odpowiedzialnością" ani że „nikt [...] 
nie widział dobrego sposobu rozwiąza
nia tragicznej sytuacji szpitala".

Nie chodzi nam jednak tylko o 
to, by wskazywać błędy i zastanawiać 
się, jak i dlaczego je  popełniono. Zależy 
nam, by nie doszło do sytuacji, że dług 
szpitala nadal się będzie powiększał, 
kolejne terminy spłaty zobowiązań 
były przesuwane, a wszystko to ze 
szkodą dla pacjentów  / pracowników 
szpitala.

Okazało się, że niepubliczny 
zakład nie rozwiązał problemu, mimo 
wielokrotnych zapewnień i deklaracji 
poprzedniego zarządu powiatu. Może 
zatem czas na powrót do formuły 
zakładu publicznego. Straszliwe koszty 
złej prywatyzacji mogą się wobec 
dalszego braku stanowczych decyzji 
jedynie powiększać. To zaś godzić 
może w pacjentów i pracowników 
szpitala puszczy ko ws kiego.

I poważaniem 
Ewa Budzyńska, 

Arkady Radosław Fiedler, 
Andrzej Laskowski 

(puszczykowsty radni powiatowi)
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TELEFONICZNY INFORMATOR MIEJSKI
( J r z a d  M ie js k i

e-mail: um@puszczykowo.pl 
tel. 8 133 225 lub 8 983 700 (centrala)

ALARMOWE Gimnazjum nr 1 8 194 357
Pogotowie Ratunkowe 999 Gimnazjum nr 2 8 194 687
Policja 997 (24h), 112 (z tel. kom.) Szkoła Podstawowa nr 1
Komisariat Policji w Puszczykowie 8 133193 im. Adama Mickiewicza 8 133 461
Komisariat Policji w Poznaniu 8 572 222 (całodobowy) Szkoła Podstawowa nr 2
Strażnik Miejski 604 557 720 im. Powstańców Wielkopolskich 8 133 371
Pogotowie Gazowe 992 L  0. im. Mikołaja Kopernika 8 193 318
Pogotowie Wodne 994 INSTYTUCJE
Pogotowie Kanalizacyjne 8 133 4 89,601  712 133, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 8 194 648

601 867 498 Parafia Rzymsko-Katolicka Puszczykowo 8 133183
ZDROWIE Parofia Rzymsko-Katolicka Puszczykówko 8 133135
Przychodnio Zdrowia 'SALUS' 8 133 2 0 3 ,6 0 4  265 009 Miejska Biblioteka 8 194 649
Szpital "Puszczykowo" centrala 8 636 500 Miejski Ośrodek Kultury 8 194 806
Apteka ul. Dworcowa 22 8 194 028, 601 968 250 Punkt Informacji Europejskiej 8 194 649
Apteko ul. Kraszewskiego 6 8 636 377 Muzeum Arkadego Fiedlera 8 133190
Apteka ul. Poznańska 74A 8 133 201 Poczta, ul. Magazynowa 8 983 013
KOMUNIKACJA PKO S.A. 8 194 410
Informacja PKP 94 36 Bank Spółdzielczy 8 133182
Dworzec PKP Puszczykówko 8 636 427 Schronisko dla psów 8 133 015
OŚWIATA infolinia policyjna 0 800 130 334 (bezpłatna)
Przedszkole nr 1 8 133 052 pomoc rodzicom dzieci, które piją 0 801 140 068
Przedszkole nr 2 8 1 3 3  257 pomoc ofiarom przemocy w rodzinie 0 800 120 002 (bezpłatna)
Przedszkole nr 3 8 133152

R O Z K L A P  J A Z D Y  A U T O B U S Ó W
Odjazdy z N IW KI Odjazdy z DĘBCA

4.3 0  * _
5.20 5 .2 0  *
6 .2 0  * Ó.20
7.00 7.00 *
8.10 ** 8.10
9.10 9.10 **
10.10 ** 10.10
11.15 11.15 **
12.10 ** 12.10
13.15 13.15 **
14.05 ** 14.05
15.05 15.05 **
15.55 ** 15.55
17.30 ** 10.40 **
19.00 ** 18.15 **
2 0 .4 0  ** 19.50 **
2 2 .0 0  ** 21.30 **
- 2 2 .3 0  **

* - kursuje w dni robocze i soboty
** -  kursuje w dni robocze, soboty, niedziele i święta
bez gwiazdek - kursuje w dni robocze
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